
 

                        
Številka: 035/2024– 

                 Datum: 9. 1. 2024 
 
 

  Zapisnik seje Akademskega zbora Fakultete za varnostne vede Univerze v Mariboru 
 

Seja Akademskega zbora Fakultete za varnostne vede Univerze v Mariboru je bila 9. januarja 2024 ob 
13.30. Na zboru je bilo prisotnih 25 od skupaj 28 visokošolskih učiteljev in znanstvenih sodelavcev, 3 
od skupaj 7 študentov, članov AZ, in 7 od skupaj 7 strokovnih delavcev, članov AZ.  
 
 
Dnevni red:                                              

1. Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
2. Predlog Strategije razvoja Fakultete za varnostne vede 2024-2031 
3. Notranja programska evalvacija 
4. Informacije vodstva  
5. Predlogi in pobude 

 
Predlagani dnevni red je bil soglasno potrjen. 
 
 

AD 1 
Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
Predsednik Akademskega zbora UM FVV prof. dr. Bojan Dobovšek je na kratko podal pregled vsebine 
zapisnika z zadnje seje Akademskega zbora UM FVV z dne 25. 9. 2023. Na zapisnik ni bilo podanih 
pripomb. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 1:  
Akademski zbor UM FVV soglasno potrjuje vsebino zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
z dne 25. 9. 2023. 
 

AD 2 
Predlog Strategije razvoja Fakultete za varnostne vede 2024-2031 
Dekan prof. dr. Igor Bernik je povedal, da je vodstvo pripravilo Strategijo razvoja Fakultete za 
varnostne vede 2024-2031. Strategija je usklajena s Strategijo Univerze v Mariboru, s posebnostmi, ki 
se nanašajo na UM FVV. Dokument je bil podan v javno obravnavo, prav tako je predlog strategije 
obravnaval Študentski svet UM FVV. Po pridobljenih pripombah je bila pripravljena verzija, ki se 
obravnava na seji AZ in bo nato podana še v potrditev na Senat UM FVV. Glavni cilji so nadgrajevanje 
študijskih programov, prenova stavbe, intenzivnejše sodelovanje z zunanjimi deležniki in fakultetami. 
Razprave v zvezi s to točko ni bilo. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 2: 
Člani Akademskega zbora UM FVV so soglasno sprejeli predlog Strategije razvoja Fakultete za 
varnostne vede za obdobje 2024-2031. 
 

AD 3 
Notranja programska evalvacija 
Prodekanica za izobraževalno dejavnost doc. dr. Maja Modic je povedala, da je skupina evalvatorjev 
podala poročilo o izvedbi notranje programske evalvacije, v okviru katere so se presojali vsi študijski 
programi UM FVV 1. in 2. stopnje. Komisija je ugotovila, da študijski programi izpolnjujejo pogoje po 



 

 

vseh NAKVISovih standardih kakovosti. Predstavili so prednosti in priložnosti za izboljšanje, 
pomanjkljivosti oz. neskladnosti pa torej niso zasledili. Senat UM FVV je na osnovi poročila komisije 
sprejel Akcijski načrt ukrepov UM FVV na podlagi ugotovitev notranje programske evalvacije. Dr. 
Modic je izpostavila nekaj ukrepov, ki se nanašajo tudi na pedagoške delavce. Komisija je kot 
ugotovljeno priložnost za izboljšanje izpostavila povečanje prisotnosti študentov na predavanjih in 
vajah. Razprava o možnih ukrepih za povečanje prisotnosti bo opravljena na sejah Študentskega 
sveta in Akademskega zbora. Pozvala je nosilce k pregledu in posodobitvi študijske literature. Poziv za 
podajo sprememb učnih načrtov bo podan v aprilu/maju. Ob tem je potrebno upoštevati tudi 
zahteve o dostopnosti literature, o čemer je vsakega nosilca obvestila vodja knjižnice ga. Barbara 
Erjavec. Dr. Modic je prav tako nosilce pozvala k uvrstitvi lastne temeljne literature v učne načrte 
predmetov in izdelavi študijskega gradiva. Prosila je, naj študente spomnijo na sistem tutorstva na 
FVV, ki je študentom lahko v pomoč pri študiju. Zaposlene in študente je opomnila na Pravila FVV o 
načinu komuniciranja ter jih pozvala, naj študentom na maile odgovarjajo v predpisanem roku. 
Komisija je kot priložnost za izboljšanje izpostavila tudi dogovor glede mentorstev pri diplomskih 
delih. Vodstvo je pripravilo predlog sistema mentorstev, s čimer bi prišli do bolj enakomerne 
razporeditve števila mentorstev. Po predlogu je največje število mentorstev 12, pri tem pa se štejejo 
potrjene teme zaključnih del na študijsko leto. Somentorstvo se mentorju in somentorju šteje 
polovično. Dr. Modic je poudarila, da je za organizacijo zagovora odgovoren mentor, ki strokovnim 
delavkam v referatu sporoči sestavo komisije in dogovorjeni termin zagovora. Povedala je, da so se 
konec lanskega št. leta dogajali številni pritiski na sodelavke v referatu. V kolikor imajo posamezni 
mentorji težave s sestavo komisije, naj se obrnejo na predstojnika katedre ali na prodekanico, enako 
velja tudi za zunanje mentorje. 
 
Dr. Bernik je povedal, da je število mentorstev zelo neenakomerno razporejeno, zato je pozval 
sodelavce z manjšim številom mentorstev, da prevzamejo dodatna mentorstva. Upamo, da bo 
predlagani način omejitve št. mentorstev privedel do bolj enakomerne razporeditve. 
 
Dr. Andrej Sotlar je povedal, da se ta problem že zelo dolgo vleče in da se mu zdi to nekolegialno do 
ostalih sodelavcev. Razvila se je razprava, v kateri so sodelovali dr. Meško, dr. Slak in dr. Bučar 
Ručman.  
 
Po razpravi je bil soglasno sprejet sklep: 
SKLEP 3: 
Člani Akademskega zbora UM FVV so se seznanili s Poročilom o izvedbi notranje programske 
evalvacije in Akcijskim načrtom ukrepov UM FVV na podlagi ugotovitev notranje programske 
evalvacije. 
 

AD 4 
Informacije vodstva  
Dekan prof. dr. Igor Bernik je povedal, da je potrebno v tabelo prisotnosti vnašati način dela 
najkasneje en dan prej. Z začetkom vnašanja podatkov v novo tabelo ni potrebno več izpolnjevati 
tabele EDČ glede opravljanja dela na domu, še vedno pa ohranjamo potrjevanje prisotnosti na listi 
prisotnosti v dekanatu. Opozoril je, da postopek odobravanja dopusta ostaja nespremenjen in ni 
dovolj le vnos dopusta v tabelo prisotnosti. 
 
Dr. Bernik je povedal, da smo imeli v začetku januarja sestanek z vodstvom UM glede prenove stavbe. 
Gradbeno dovoljenje pričakujemo v naslednjih tednih, čakamo še zadnja soglasja. Ko bo izdano, 
začnemo zapirati finančno konstrukcijo. V vmesnem času poteka projektiranje, ki naj bi bilo 
zaključeno konec junija. Po optimističnem scenariju bi bil izvajalec izbran do konca septembra, po 
realističnem pa bi prvi semester izvedli še na FVV, nato pa bi stavbo izpraznili. V času izvajanja 
gradbenih del bodo predavanja potekala na daljavo, vaje pa v živo. Najeli bomo prostore, v katerih 



 

 

bomo postavili računalnico in predavalnice za izvajanje vaj, ter pisarne za dekana in strokovne službe. 
Knjižnica bo delovala na daljavo. 
 
Prodekan za kakovost in razvoj prof. dr. Andrej Sotlar je povedal, da vsi nosilci na doktorskem 
programu izpolnjujejo pogoje za nosilstvo. Dogovoriti se moramo, kako peljati postopek pred oddajo 
doktorske naloge za zagovor. Dogovorjeno je bilo, da se sproži razprava na KZRD. Potrebno bo 
pregledati in po potrebi osvežiti učne načrte. Podan bo poziv za pripravo novih predmetov.  
 
Dr. Sotlar je povedal, da bodo vodje študijskih programov v kratkem imeli sestanek glede priprave 
letošnjih samoevalvacijskih poročil študijskih programov.  
 
Prodekanica za raziskovalno in mednarodno dejavnost izr. prof. dr. Kaja Prislan Mihelič je povedala, 
da tuji Erasmus študenti zaključujejo izmenjavo in pozvala nosilce, da jih ocenijo, v kolikor tega še 
niso storili. V drugem semestru na FVV pride 16 tujih študentov, med tem ko grejo na izmenjavo v 
tujino le 4 študenti FVV.  
 
Povedala je, da je bilo prijavljenih 5 novih projektov in 2 študentska projekta. UM stalno poziva k 
vključevanju študentov v raziskovalno delo. Pripravljajo se poročila o izvajanju NRPjev. Prosila je, da 
se o planirani prijavi projekta čim prej obvesti njo in ga. Petro Bajc, prav tako ju je potrebno obvestiti 
o uspešnosti prijave projekta. Porabo projektnih sredstev se najavlja na novem obrazcu. Obrazec se 
posreduje dr. Prislan Mihelič in ga. Bajc, posebna vloga dekanu pa v tem primerih ni več potrebna. 
 
Prof. dr. Bojan Dobovšek je povedal, da na UM pripravljajo nova habilitacijska merila, ki naj bi 
določila bolj kvalitativne pogoje, vendar temu ni tako. Za družboslovje so določeni nižji pogoji. 
Potrebno je zagotoviti, da izpolnjevanje pogoja tujine velja za vselej. Predlog meril bo poslan v javno 
obravnavo.  
 
Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 4: 
Člani Akademskega zbora UM FVV so se seznanili z informacijami vodstva UM FVV. 
 

AD 5 
 
Predlogi in pobude 
Pod to točko razprave ni bilo. 
 
Seja je bila zaključena ob 15.30. 
 
 
Zapisala:  
Anja Zahirović      
                                                                                                      Prof. dr. Bojan Dobovšek                                                                                                            

 Predsednik Akademskega zbora UM FVV     
                                                                                                                                         


